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2022 yılı Harita Mühendisliği Danışma Kurulu toplantısı 07.04.2022 tarihi saat 14.00’te Doç. Dr. Özgün 

AKÇAY başkanlığında toplanmıştır. Pandemi koşulları sebebiyle Zoom uygulamasından çevrimiçi şekilde 

gerçekleştirilmiştir. 2022 yılı Danışma Kurulu üyeleri aşağıda verilmiştir. 

Danışma Kurulu Üyeleri: 

Doç. Dr. Özgün AKÇAY ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölümü ) 

Fadime BAŞTÜRK SARI ( Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Mustafa BEDİR ( Tarım İl Müdürlüğü / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Mehmet Akif ERDOĞAN ( Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı / Yüksek Harita Mühendisi) 

Emrullah OCAKBAŞI ( Çanakkale Belediyesi / Harita Mühendisi ) 

Hasan Hüseyin ERSOY (Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi) 

Başar BULUT (HKMO Bursa Şube Başkanı/ Harita Mühendisi) 

Arş. Gör. Ahmet Batuhan POLAT ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölümü ) 

Okan YÜCESES (Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi) 

Merve DELİAVCI ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu / ÇOMÜ Harita Mühendisliği YL Öğrencisi  ) 

Buket ÖGE ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Bölümü Öğrencisi) 

Toplantı saat 14.00’te başlamıştır. Toplantıya Doç. Dr. Özgün AKÇAY, Mehmet Akif ERDOĞAN, Emrullah 

OCAKBAŞI, Merve DELİAVCI ve Ahmet Batuhan POLAT katılmıştır. Toplantı başlangıcında öncelikle Doç. Dr. 

Özgün AKÇAY açılışı gerçekleştirmiş ve toplantı hakkında bilgilendirme yapmıştır, daha sonra ise üyelerden 

kendilerini tanıtmalarını istenmiş ve sırayla herkese söz verilmiştir. Daha sonra sırasıyla söz almak 

isteyenlere konuşmak için belli süreler verilmiştir. 

Toplantı notları: 

1- Doç. Dr. Özgün AKÇAY, bölümümüzde verilen lisans eğitiminde yeni bir uygulamaya geçiş için 

birtakım düşüncelerini açıklamıştır. İşletmede mesleki eğitim adında olan bu uygulamanın 

bölümümüzde uygulanabilirliğini toplantıda tartışmaya açmıştır. 7+1 olarak geçen bu 

uygulamanın, lisans eğitiminin normal sürelerdeki son dönemi olan 8. Dönemini öğrencinin bir 



kurumda geçirip mesleki yeterlilik konusunda tecrübe sahibi olabileceğini belirtmiştir. Bölümler 

ile kurumların protokol imzalaması gerektiğini yine konuşmasında söylenmiştir. Bu uygulamanın 

tüm öğrenciler için değil, yalnızca belli başarı sıralamasına giren öğrenciler için uygulanacağı ve 

farklı bölümlerde hâlihazırda bu uygulamanın gerçekleştirildiği belirtilmiştir. Öğrencinin zorunlu 

derslerinden geri kalması istenmeyen bir durum olduğundan dolayı ders planında bir güncelleme 

yapılarak özellikle seçmeli derslerin 8.döneme aktarılabileceği söylenmiştir. 

2- Mehmet Akif ERDOĞAN ikinci konuşmacı olarak söz almıştır. Yapılması düşünülen yeni uygulama 

için fikirlerini belirtmiştir.  Böyle bir uygulama için geçmişte görülen bazı uygulamaları örnek 

vererek, öğrenciden sorumlu olacak kişinin öğrenci gelişimine katkı sağlayacak olan iş yükünü 

sağlamadığını ve bu konuda öğrenciye sorumluluk yüklemeye çekimser yaklaştığını belirtmiştir. 

Genel anlamda bakıldığında ise, eğer bu uygulama için gönüllü bir personel olduğu taktirde hem 

öğrenci hem kurum açısından faydalı bir geri dönüş alınabileceğinden bahsetmiştir. Her kurumun 

bu uygulama için uygun olmayacağı, iş yoğunluğunun ve öğrencinin mesleki olarak sorumluluk 

alabileceği kurumlarda bu uygulamanın yapılmasının daha sağlıklı olacağı görüşünü belirtmiştir. 

Öğrenci özgeçmişi için de faydalı bir uygulama olacağını ve ilerideki iş imkanları için yardımı 

dokunacağını belirtmiştir.  

3- Merve DELİAVCI üçüncü konuşmacı olarak söz almıştır. Uygulamanın faydalı olabileceğini söylemiş 

ve özellikle öğrenci ile kurum içi mühendisin iletişiminin bu konuda çok önemli bir değişken 

olacağını belirtmiştir.  

4- Ahmet Batuhan POLAT dördüncü konuşmacı olarak söz almıştır, yapılması düşünülen uygulamanın 

kamu kurumlarından çok özel sektördeki firmalar ile anlaşmalar yapılarak uygulanmasını 

konusunda görüş belirtmiştir. Kamu kurumlarında mesleki olarak yeterli seviyede yarar 

sağlanamadığı, özel sektörde ise mesleki disiplinlere daha hâkim olunduğu ve uygulamaların daha 

içinde olunabileceğini belirtmiştir. 

5- Emrullah OCAKBAŞI beşinci konuşmacı olarak söz almıştır, uygulamanın suistimale açık 

olabileceğini belirtmiştir. Bazı özel sektör firmaları için düşük maliyetli işgücü gibi 

düşünülebileceğini söylemiştir. Uygulamanın kamu kurumları için uzun süre olabileceğini 

belirtmiştir, belli bir süreden sonra öğrenci ile yapılacak kurum içi iş kalmayabileceğini belirtmiştir. 

Kurumlar arası dönüşümlü bir uygulama yapabileceğini ve dönem boyunca birden fazla kurumda 

çalışabileceği şekilde bir uygulama yapılabileceğini önermiştir.  

Konuşmalar gerçekleştirildikten sonra Doç. Dr. Özgün AKÇAY önceki toplantılarda danışma kurulunun 

verdiği tavsiyelerin bölüm kurulu kararı ile uygulamaya geçirildiğini belirtmiş, son konuşmalarını yapmak 

üzere katılımcılara söz vermiş ve kapanış konuşmasını gerçekleştirmiştir. 



 


